

One copy per
staff member

22 December 1982

GATT Office Circular No. 260

STAFF MOVEMENTS

The following movements of Professional category staff will take place as from 1 January 1983.

- (i) Mr. H. ANSON will be transferred from the External Relations and Information Division to the Conference Affairs Division.
- (ii) Mrs. N. BRECKENRIDGE will transfer from the Special Projects Division to the Development Division.
- (iii) Mr. A. OTTEN will transfer from the Development Division to the Non-Tariff Measures Division.
- (iv) Mr. R. KROMMENACKER will transfer from the Non-Tariff Measures Division to the Technical Co-operation Division.
- (v) Mr. P. LOW will be transferred from the Technical Co-operation Division to the Development Division.
- (vi) Mr. S. DIXON-FYLE will transfer from the Development Division to the Technical Co-operation Division.

A. Dunkel
Director-General

./.
.

Un exemplaire à chaque
membre du personnel

22 décembre 1982

Circulaire intérieure du GATT n° 260

MOUVEMENTS DE PERSONNEL

Les transferts ci-après prendront effet le 1er janvier 1983 dans la catégorie des administrateurs.

- i) M. H. ANSON est transféré de la Division des Relations extérieures et de l'Information à la Division des Conférences.
- ii) Mme N. BRECKENRIDGE est transférée de la Division des travaux spéciaux à la Division du développement.
- iii) M. A. OTTEN est transféré de la Division du développement à la Division des mesures non tarifaires.
- iv) M. R. KROMMENACKER est transféré de la Division des mesures non tarifaires à la Division de la coopération technique.
- v) M. P. LOW est transféré de la Division de la coopération technique à la Division du développement.
- vi) M. S. DIXON-FYLE est transféré de la Division du développement à la Division de la coopération technique.

A. Dunkel
Directeur général